
   خبر اول

 بیداری جهانی در سایه واژگوني 
روایت صهیونیست ها

اع��ام حماي��ت جهان��ي از مظلومي��ت 
فلس��طينيان و مقاوم��ت فلس��طين در 
حالي است كه صهيونيست ها با تسلط بر 
امپراتوري هاي رسانه اي جهان، در طول 
سال هاي متمادي، تصويري حق به جانب 
از خود ارائه كرده و حتي توانس��ته بودند 
كه طرف مقاب��ل را به عنوان تروريس��ت 
معرفي كنند. ب��ر اين اس��اس، مقاومت 
غزه در كن��ار پيروزي ه��اي ميداني، در 
ميدان رس��انه و روايت نيز رژيم غاصب را 
شكست داده است. درباره اهميت اين موضوع بايد گفت كه دنياي امروز، 
دنياي رسانه زده اي است، يعني امروزه، شهروندان مواجهه مستقيمي با 
واقعيت ها ندارند، بلكه ادراك شهروندان از واقعيت ها، محصول تصوير و 
روايتي است كه از رسانه ها براي شهروندان ارائه مي شود. بنابراين، در اين 
وضعيت، يك بعد مهم از قدرت، امروزه رسانه ها هستند و شايد هم بتوان 
گفت كه تسلط بر رسانه ها، به اندازه تسلط بر جنگ افزارهاي نظامي و 

حتي بيشتر از آن اهميت دارد. 
در همين چارچوب بايد اشاره كرد كه صهيونيست ها در سرزمين هاي 
اشغالي، عاوه بر محاصره اقتصادي غزه، به نوعي كل فلسطين اشغالي را 
در حصر اطاعاتي و رسانه اي هم قرار داده بودند. بدين ترتيب كه در طول 
سال هاي متمادي توانسته بودند روايت وارونه خود را از مسئله فلسطين، 
به عنوان گزينه تام و نهايي حقيقت، براي ديگران، معتبر جلوه دهند. 
اين امر در سايه حصر رسانه اي فلسطين و برساخت تصويري مبتني بر 
حادواقعيت از فلسطين امكان پذير بوده است. درواقع، صهيونيست ها 
با تسلط بر ابزار رسانه توانسته بودند تصوير مطابق با منافع و ماحظات 
خود را از مسئله فلسطين ارائه كنند؛ تصويري كه اشغال گري آنها را نفي 
مي كرد و محقان را تروريست معرفي مي كرد. در سايه اين تصويرسازي، 
آنها سال ها توانستند از حجم فشارهاي بين المللي عليه خود بكاهند و 

اشغال گري و جنايت هاي خود را توجيه كنند. 
با اي��ن حال، ش��دت جنايت نسل كش��ي از س��وي صهيونيس��ت ها و 
مظلوميت مردم غزه به حدي است كه اكنون توانسته است حادواقعيت 
صهيونيست ها از فلسطين و غزه را متاشي سازد، به گونه اي كه جهانيان 
اكنون نه از لنز رسانه ها، بلكه با مشاهده مستقيم واقعيت هاي جاري در 
غزه، عليه حادواقعيت و حادروايت غرب و صهيونيسم از فلسطين و غزه 

شوريده اند. 
نكته مهم در اين زمينه آن است كه چون اين حادواقعيت واژگونه شده 
است، هم اكنون نه تنها شاهد بيداري جهاني به نفع فلسطين هستيم، 
بلكه روند تحولات جهاني نيز به نفع فلس��طين در حال تغيير است، به 
گونه اي كه مجمع عمومي سازمان ابتدا طي ماه هاي اخير، با رأي موافق 
120 كشور جهان، رژيم صهيونيستي را محكوم كرد و در ادامه، اخيراً 
رأي به عضويت فلسطين در سازمان ملل داد. يا اينكه اعتراض ها عليه 
جنايت هاي صهيونيست ها اكنون به دانشگاه هاي امريكا سرايت كرده؛ 
كشوري كه حمايت هايش يك پايه اساس��ي بقاي اين رژيم منحوس 

است. 
 بنابراين، مقاومت فلس��طين هم اكنون عاوه بر توازن��ي كه در حوزه 
سياسي و نظامي در غزه در برابر دش��من صهيونيستي به دست آورده 
است، به توازن رواني و رسانه اي نيز دست يافته است. مي توان گفت كه 
از اين به بعد، روند تحولات در س��رزمين هاي اشغالي بيش از پيش به 
ضرر صهيونيست ها تغيير خواهد كرد؛ زيرا آنها ديگر مانند گذشته براي 
دست يازيدن به جنايت و خشونت، از حداقل پذيرش نزد افكار عمومي 

جهان برخوردار نيستند. 
به عنوان س��خن پاياني بايد گفت كه در مواجهه جبه��ه حق و باطل، 
اگرچه جبهه باطل از لحاظ قدرت مادي دس��ت برت��ر را دارد، اما چون 
متكي بر قدرت حقيقت نيست، با وجود تس��لط بر ابزار، از ضعف هاي 
جدي برخوردار است. يكي از مهمترين ابزارهاي قدرت جبهه باطل در 
دنياي امروز، رسانه مي باش��د كه با اتكاي به آن، روايت وارونه خود را از 
واقعيت ها ارائه داده و با شكل دادن به مارپيچ سكوت، هرگونه مخالفت با 
خواسته هاي خود را مستلزم صرف هزينه هاي زياد مي سازد. نكته مهم 
در اين زمينه آن است كه ش��رط مواجهه موفق با جبهه باطل در همه 
حوزه ها و زمينه ها، ابتدا واژگونه سازي روايت سازي هاي تحريف گونه آن 
از واقعيت ها و متاشي كردن حادواقعيتي است كه در حوزه هاي مختلف 
مبتني بر ماحظات خود برمي سازد. به همين دليل است كه مقام معظم 
رهبري در اش��اره به جريان تحريف و تحريم، شكست اولي را مقدمه و 
لازمه شكست دومي دانستند. درواقع، درسي كه از مقاومت فلسطين 
با توجه به رويدادهاي جاري در غزه مي گيريم آن است كه در كنار ساير 
حوزه هاي دفاع، بايد به دفاع در حوزه رسانه و عمليات رواني هم توجه 
لازم و كافي صورت گيرد؛ زيرا چه بسا با فايق آمدن بر دشمن در حوزه 

رسانه، در حوزه ميدان با سهولت بيشتري بتوان بر دشمن فايق آمد. 

 رژيم صهيونيستي اين روزها در يك وضعيت آچمز قرار گرفته 
است؛ وضعيتي كه دقيق ترين توصيف از قرار گرفتن اين رژيم 
در باتلاق اس�ت كه اگر دس�ت و پا نزند نمي تواند از آن خارج 
شود و اگر دس�ت و پا بزند بيش�تر در باتلاق فرو خواهد رفت. 
رژيم صهيونيس��تي در درون دچار فروپاشي و دومينوي استعفاي 
مقامات امنيت��ي و نظامي خود ش��ده و در برون با يك رس��وايي 
جهاني دست به گريبان است و در دادگاه افكار عمومي دنيا حكم 
محكوميت گرفته است. رژيم صهيونيستي همان راهي را مي رود كه 
رهبر معظم انقاب چندين سال پيش از حيات روبه اضمحال اين 
رژيم نامشروع سخن گفتند. حالا همبستگي عمومي در مخالف با 
اين رژيم و حمايت از آرمان فلسطين هر روز در حال گسترش است. 
در آخرين نمونه، مراس��م فارغ التحصيلي در دانشگاه هاي امريكا 
تبديل به محل حمايت از مردم فلس��طين شده است. دانشجويان 
شركت كننده در مراسم فارغ التحصيلي دانشگاه هاي مختلف امريكا 
با بلند كردن پرچم فلسطين و انداختن چفيه روي دوش هاي خود و 

شعارهاي مختلف از مردم فلسطين حمايت كردند. 

اين اتفاقات در كنار پيوستن روزانه قش��رهاي جديد و شهرهاي 
جديد ب��ه تظاهرات ض��د اس��رائيلي نش��ان مي دهد ك��ه رژيم 
صهيونيس��تي در عرصه بين المللي با يك رس��وايي و بي اعتباري 
گسترده مواجه است كه از زمان تأسيس غير قانوني و غيرمشروع 

اين رژيم كم سابقه است. 
اما بي اعتباري بين  المللي تنها مس��ئله رژيم صهيونيستي نيست، 
بلكه در داخل ه��م با تنش ه��اي فزاينده اجتماعي و فروپاش��ي 
ساختار اطاعاتي و امنيتي خود مواجه است كه نشانه  آن استعفاي 
دومينووار مقامات نظامي و امنيتي اين رژيم است كه رسانه ها از آن 
با عنوان تداوم استعفاهاي سريالي در تل آويو مي گويند. در آخرين 
مورد »يورام هامو« از مقامات ش��وراي امنيت رژيم استعفا كرد. 
هامو كه مسئول بخش سياست هاي راهبردي شوراي امنيت رژيم 
اشغالگر بود، از تصميم گيران مهم در برنامه ريزي شرايط غزه بعد 
از جنگ، قلمداد مي شد. شبكه تلويزيوني كان رژيم صهيونيستي، 
دليل استعفاي هامو را اختاف نظر با مقامات ارشد اين رژيم درباره 

آينده غزه عنوان كرد. 

روايت شبكه تلويزيوني رژيم صهيونيستي با واقعيت هاي ميداني 
جنگ غزه هم همخوان اس��ت، چراكه در حال حاضر اسرائيل در 
ميدان نبرد نظامي موفق نشده دس��تاوردي به دست بياورد و در 
حمله به رفح هم نه حمايت حاميان و متح��دان خود را دارد و نه 
درونماي مشخص كه از اين حمله قرار اس��ت چه دستاوردي به 
دست بياورد. از سوي ديگر مناطقي هم كه اشغال كرده همچنان 
محل عمليات مجاهدان مقاومت عليه س��ربازان اين رژيم است و 
تس��لط كافي هم در آن مناطق ندارد. در نهايت ه��م اينكه افكار 
عمومي بين المللي از مردم عادي گرفته تا نخبگان هم با اين رژيم و 
اقدامات آن مخالف هستند. بنابراين هم در ميدان نظامي و هم در 
ميدان افكار عمومي اسرائيل تبديل به يك موجود شكست خورده 
شده است. بسياري از كارشناسان معتقدند كه تشديد شكاف هاي 
داخلي در اس��رائيل هم در بع��د نظامي و هم در بعد سياس��ي و 
اجتماعي و همچنين انزواي بين المللي اين رژيم مسيري است كه 
در روزها و ماه هاي آينده پيش روي اسرائيل قرار دارد. يعني بازي 

دو سر باخت و حركت در مسير اضمحال و فروپاشي. 

حال و روز رژيم صهيونيستي 

بي اعتباري در خارج، فروپاشي از درون

رهبر معظم انقلاب در ديدار اعضاي هيئت علمي پنجمين كنگره جهاني حضرت رضا)ع(:

ما شیعیان باید ائمه خود را به دنیا بشناسانیم 

رهبر معظم انقلاب اس�لامي در دي�دار اعضاي 
هيئت علمي پنجمين كنگ�ره جهاني حضرت 
رضا )ع( با بي�ان اينكه همه  ائمه بدون اس�تثنا 
دنب�ال حاكمي�ت اس�لامي بوده ان�د، تصريح 
كردند منتها با ش�يوه هاي مختل�ف، در فصول 
مختل�ف، ب�ا روش ه�ا و اه�داف كوتاه م�دت 
مختل�ف؛ ]ام�ا[ ه�دف بلندم�دت يك�ي بود. 
به گ��زارش پايگاه اطاع رس��اني دفتر مقام معظم 
رهبري، متن بيانات رهبر معظم انقاب اسامي در 
ديدار اعضاي هيئت علمي كنگره جهاني حضرت 
امام رضا عليه السام كه 1۹ ارديبهشت 1۴0۳ برگزار 
شده بود، صبح ديروز در محل برگزاري اين كنگره در 

مشهد مقدس منتشر شد. 
در ابتداي اين دي��دار رهبر معظ��م انقاب ضمن 
تحس��ين تش��كيل اين كنگره تصريح كردند: »در 
زمينه معرفت ائمه نقايص زيادي داريم؛ گاهي به يك 
جنبه توجه شده با افراط و بدون اتقان، از جنبه هاي 
ديگر غفلت شده؛ و گاهي حتي به همان هم توجه 
نشده، و به همين مسائل ظاهري و توجهات ظاهري 
و ]مانند[اينها بسنده شده. به نظر من ما به عنوان 
شيعه، به عنوان مجموعه اهل تشيع، يكي از وظايف 
بزرگمان اين است كه ائمه خودمان را به دنيا معرفي 
كنيم. حالا بعضي از ائمه عليهم الس��ام مثل امام 
حسين عليه السام و اميرالمؤمنين عليه السام(، 

به دلايلي معرفي شده هستند؛ ديگران درباره شان 
نوشته اند، گفته اند و نوعي شناخت از آنها در دنياي 
غير شيعه و حتي دنياي غير اسام وجود دارد؛ لكن 
اكثر ائمه )عليهم السام( ناشناخته اند. امام حسن 
مجتبي با آن عظمت ناش��ناخته اس��ت، حضرت 
موسي بن جعفر، حضرت هادي، امام جعفر صادق، 
با آن دس��تگاه عظيم و فعاليت فوق العاده، اينها در 
دنيا ناش��ناخته اند. اگر چنانچه درباره اينها حرفي 
هم گفته شده از غير شيعه -  قهراً از غير شيعه كه 
باشد، جنبه غير فرقه اي پيدا مي كند - خيلي قليل 

و محدود است. . . «
    تبيين ابعاد زندگي ائمه معصومين

رهبر انقاب اسامي در ادامه در تبيين زندگي ائمه 
در س��ه بعد، معنوي، زندگي اجتماعي و سياسي، 
تصريح كردند: ». . . راجع به زندگي ائمه عليه السام 
از س��ه بعد بايد كار بش��ود: يكي از آن بعد معنوي 
و الهي، يعن��ي آن قداس��ت؛ جنبه قداس��ت ائمه 
عليه السام؛ از اين نمي شود صرف نظر كرد؛ درباره 
اين بايد صحبت بشود، منتها متقن صحبت بشود. 
گاهي حرف هايي زده مي ش��ود، رواياتي به عنوان 
پشتيبان آن حرف ها آورده مي شود، ]اما[حرف ها 
ضعيف است. ما بايد جنبه ملكوتي ائمه عليه السام، 
جنبه معنوي و عرشي ائمه را بيان كنيم؛ اين جزو 
چيز هايي نيس��ت كه ما درباره اش بخواهيم تقيه 

كنيم يا مثاً مخفي كنيم؛ نه، بايد اين جنبه معنوي و 
عرشي ائمه را بگوييم؛ كمااينكه در مورد خود پيغمبر 
]گفته ايم[. مسئله معصوميتشان، مسئله ارتباطات 
آنها با خداي متع��ال، ارتباطات آنها با فرش��ته ها 
-  اينهايي كه هس��ت -  ولايت آنها ب��ه آن معناي 
معنوي اش، اينها را بايد بگويي��م؛ از اين جنبه بايد 
يك كار عالمانه قوي خوبي انجام بگيرد. جنبه دوم، 
جنبه كلمات و درس هاي اينها است. در زمينه هاي 
مختلف؛ در زمينه مسائل زندگي، مسائل گوناگون 
مورد نياز انسان: اخاقيات، معاشرت، دين، احكام؛ 
ائمه ما حرف دارند، مكتب دارند ]كه بايد[بيان بشود. 
بعضي از اين جنبه ها كه م��ا خيلي هم به آن توجه 
نمي كنيم، در دنيا موضوعيت دارد؛ حالا مثاً فرض 
كنيد مسئله حمايت از حيوانات؛ شما نگاه كنيد در 
روايات ما از ائمه، نسبت به مسئله رعايت حيوانات و 
حمايت از حيوانات چقدر بحث شده؛ اين اگر چنانچه 
در دنيا مطرح بشود، گفته بش��ود، شناخته بشود، 
خب يك چيز مهمّي است. ببينيد حالا چه كسي 
از ما ها درباره اين فكر مي كند؟ كداممان دنبال اين 
قضيه هستيم؟ ]يا موضوع[معاشرت ها، مضاميني 
كه درباره ارتباط با غير شيعه و غير مسلمان هست؛ 
اين همه در روايات ما در اين زمينه به تبع قرآن كريم 
حرف هس��ت. خب، اين همه ما كتاب داريم؛ يعني 
مثاً بحارالانوار ]بيشتر از[صد جلد كتاب است؛ و از 

اين قبيل كتب فراوان است، اما اينها در يك محدوده 
خاصي هستند ديگر. «

   معارف اسلامي را به زبان روز عرضه كنيد
رهبرمعظم انق��اب، عدم بهره گي��ري از معارف 
اس��امي را به اس��تفاده نكردن از مي ناب در خم 
تشبيه كردند و با تأكيد بر ضرورت به روز رساني 
معارف به زبان روز و انعكاس درست آنها به دنيا، 
عنوان كردن��د: »مي ناب را بايد آورد در س��اغر تا 
قابل استفاده باشد؛ ولي در خم مانده. اين مي ناب 
معارف زندگي ما ك��ه از ائمه آمده، همين طور در 
خُم مانده، سرش را هم خشت گذاشتيم -  قديم ها 
خشت مي گذاشتند س��ر خم و مي بس��تند -  ما 
اين جوري ]عمل[كرده ايم. اين]جوري[نمي شود؛ 
اين بايد ب��ه زبان روز، به زبان فنّي، با ش��يوه هاي 
درست به دنيا منعكس بشود. امروز ديگر ارتباط با 
دنيا كار آساني شده؛ يعني شما اينجا مي نشينيد 
و يك دكمه اي را فشار مي دهيد و ده دقيقه وقت 
صرف مي كني��د، در دورترين نقط��ه عالم �� در 
اس��تراليا، در كانادا، در امريكا، در فان جا�� هر 
كس كه شما بخواهيد، حرف ش��ما را مي شنود. 
اين خيلي چيز مهمّي اس��ت. در اي��ن كار، از اين 
شيوه بايد استفاده بش��ود؛ منتها زبان مهم است؛ 
]اينكه[با چه زباني مي خواهيد بيان كنيد. اين هم 
بخش دوم آن چيزي اس��ت كه براي معرفي ائمه 

بايد دنبال بشود. 
   ايجاد جامعه اسلامي 

بدون حاكميت اسلامي ممكن نيست
رهبر معظم انقاب در بخش سوم بيانات خود به تاش 
همه ائمه براي ايجاد جامعه اس��امي اشاره كردند و 
افزودند: »بخش سوم، مسئله سياست است؛ اين همان 
چيزي است كه بنده در آن ]بررسي[سال هاي زندگي 
ائمه، عمدتاً اي��ن را دنبال مي كردم ك��ه ائمه چه كار 
مي كردند و چه كار مي خواستند بكنند. بخش سياست، 
بخش خيلي مهمي است. سياست ائمه چه بود؟ اينكه 
امام با همه آن مقامات، با همه آن مرتبت الهي كه دارد 
و امانت الهي كه دستش هست، اكتفا كند به اينكه مثاً 
يك مقدار احكام بگويد و يك مقدار اخاق بگويد و مانند 
اينها، اين به نظر اصاً براي انسان وقتي كه درست توجه 
كند قابل فهم نيست؛ آنها هدف هاي بزرگي داشتند. 
هدف عمده آنها هم ايجاد جامعه اسامي ]بوده[؛ كه 
ايجاد جامعه اسامي بدون ايجاد حاكميت اسامي 
امكان پذير نيست؛ پس دنبال حاكميت اسامي بودند. 
يك بعد مهم امامت اين اس��ت؛ امامت يعني رياست 
دين و دنيا، رياست مادّه و معنا. خب مادّه اش عبارت 
است از همين سياست و اداره كشور و اداره حكومت؛ 
و همه ائمه دنبال اين بوده اند؛ يعني بدون استثنا همه 
ائمه دنبال اين بوده اند؛ منتها با شيوه هاي مختلف، در 
فصول مختلف، با روش ها و اهداف كوتاه مدّت مختلف؛ 

]اما[هدف بلندمدّت يكي بود. «

88523060سرويس  سياسي
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فرمانده كل سپاه عنوان كرد
»با مردم بودن« 

قاعده عبور از مشكلات و تحریم ها است
فرمان�ده كل س�پاه اعتم�اد ب�ه نف�س نيرو هاي مس�لح را ناش�ي 
از اعتم�اد م�ردم ب�ه نظ�ام اس�لامي دانس�ت و گف�ت: قاع�ده 
عب�ور از مش�كلات و تحريم ه�ا »ب�ا م�ردم ب�ودن« اس�ت. 
به گزارش سپاه نيوز؛ سردار سرلشكر سامي در سفر يك روزه به استان 
س��منان و بازديد از طرح هاي عمراني اس��تان گفت: ملت ما تحريم را به 
فرصتي براي پيشرفت تبديل كرد و دستاوردهاي عظيم اين قدرت، امروز 
به دنيا در عرصه هاي مختلف به نمايش درآمده است. در اين سفر چندين 
طرح عمراني در استان سمنان افتتاح و كلنگ زني شد. سرلشكر سامي 
همچنين از روند ساخت مجتمع مسكوني فجر استان سمنان بازديد و با 
قدردانی از تاش هاي صورت گرفته در اجراي اين پروژه بزرگ بر تسريع در 
روند تخصيص بودجه و امكانات مورد نياز به منظور حل مشكات و تكميل 

اين پروژه تأكيد كرد. 
سردار سامي در ادامه در آيين افتتاح مركز فوق تخصصي جراحي هاي 
محدود خاتم الانبيا)ص( سمنان با بيان اينكه استان سمنان از استان هاي 
ممتاز كش��ور و داراي شهدايي شاخص اس��ت، گفت: جمهوري اسامي 
نشان داد هر كجا با مانع و تحريم روبه رو شد همان زمان موفقيت هايي به 
دست آورده است و اقتدار امروز نظام جمهوري اسامي محصول مقاومت 
و پيشرفت در جنگ بي پايان با ش��كل هاي مختلف و كشورهاي مختلف 

دنيا است. 
فرمانده كل سپاه پاسداران انقاب اسامي با بيان اينكه تصور دشمن در 
تحريم كشور ايران فلج كردن و تسليم آن بوده است اظهار داشت: ملت ما 
تحريم را به فرصتي براي پيشرفت تبديل كرد و دستاوردهاي عظيم اين 

قدرت امروز به دنيا در عرصه هاي مختلف به نمايش درآمده است. 
سرلشكر سامي تصريح كرد: اينكه جمهوري اسامي بدون واهمه و با علم 
به دشمني همه جانبه و تبعات آن، به قلب استكبار حمله مي كند نشان از 
قدرت ايمان، مقاومت، اراده و پيشرفت اين مردم است. وي با بيان اينكه 
اعتماد به نفس امروز نيروهاي مسلح از اعتماد مردم به نظام به دست آمده 
است افزود: قاعده عبور از مشكات و تحريم ها با مردم بودن است. سرلشكر 
سامي با تبريك افتتاح اين مركز درماني مجهز، به مردم استان سمنان 
افزود: همه ما نيروها و مسئولان  خادم مردم بوده و از همه توان و ظرفيت 
همچون گذشته براي خدمت به مردم استفاده خواهيم كرد. دشمنان در 
دنياي امروز ذخاير خود را براي ضربه به جمهوري اسامي آماده مي كنند 
اما با رهبري حكيمانه رهبر معظم انقاب اسامي و پشتوانه اراده مردمي 
بصير و هميشه مقاوم و پشرفت بيش از پيش، قوي تر خواهد شد. فرمانده 
كل سپاه همچنين از قسمت هاي مختلف تيپ 12 قائم)عج( بازديد كرد و 
در آيين كلنگ زني ساخت بيمارستان 12۸ تختخوابي قائم آل محمد )عج( 
كه با زيربناي 10 هزار متر مربع و ش��امل بخش هاي قلب، زنان، اورژانس 
تخصصي و تروما، MRI و سي تي اسكن ساخته خواهد شد، حضور يافت. 

سردار شوقاني، فرمانده سپاه استان سمنان نيز در اين مراسم با بيان اينكه 
اين مركز در مدت هفت سال ساخته و آماده بهره برداري شده است، گفت: 
مركز فوق تخصصي جراحي هاي خاتم الانبيا)ص( در ۴۵10 متر مربع و 
چهار طبقه با چهار اتاق عمل مجهز ساخته شده است. اين مركز داراي پنج 
بخش اصلي اورولوژي، گوش و حلق و بيني، چش��م، زنان و جراحي هاي 

عمومي مي باشد. 
   تفكر انقلابي بسيج در تمامي عرصه ها ما را نجات مي دهد

سردار سامي همچنين صبح ديروز طي سخناني در همايش سراسري 
بسيج اقشار )در مسير اعتا( اظهار كرد: بسيج در همه صحنه هاي سخت و 
نبرد هاي وسيع و جدال ها با دشمن در همه عرصه ها، سهم تعيين كننده و 

تمام كننده اي را بر عهده داشته است. 
فرمانده كل سپاه با بيان اينكه دشمن از آغاز انقاب تاش كرده كه انقاب 
و نظام از فضاي جنگ خارج نش��ود، عنوان كرد: ط��ي بيش از چهار دهه 
گذشته، همواره ما در هر جنگي اعم از نظامي، اطاعاتي، سياسي و رواني، 
با تمام ابرقدرت هاي استكبار جهاني، پنجه در پنجه افكنده ايم و نكته حائز 
اهميت اين بوده كه با وجود آنكه هميش��ه دش��من از ما قوي تر بوده، اما 
نتايجي بر خاف انتظاراتش به دست آمده است. سامي با بيان اينكه امريكا 
قوي ترين دشمن خود را ايران مي داند، افزود: امروز دشمن مي خواهد ما را 
از اقتصاد جهاني كنار بگذارد و منزوي كند؛ امروز تمركز آرايشي رسانه ها 
و شبكه هاي اجتماعي وابس��ته به امپراتوري رسانه اي غرب، بر ضديت با 

ايران اسامي است. 
فرمانده كل سپاه با بيان اينكه تحريم نتوانست ملت ايران را وادار به پذيرش 
تصميمات امريكايي ها كند، گفت: ملت بزرگ و باعظمت ايران هر چه در 
مسير تحريم پيش رفت خودكفاتر شد. سرلشكر س��امي با بيان اينكه 
تفكر انقابي بس��يج در تمامي عرصه ها ما را نجات مي دهد، گفت: بسيج 
مجموعه اي از باورهاي مولدِ قدرت است؛ بسيج، مكتب روح جهاد است؛ 
پيشگام بودن در تمام سختي ها، ماندن در صحنه و خنثي كردن توطئه هاي 

دشمن، از خصوصيات ممتاز بسيج است. 
فرمانده كل سپاه با بيان اينكه بسيج، معادل انقاب اسامي است اظهار 
كرد: اقشار بسيج همان شاكله  انقاب هستند. بسيج دانشجويي يك حركت 
و روند است. بسيج هنرمندان صرفاً مختص هنرمندان بسيجي نيست بلكه 
كار بسيج هنرمندان، تجلي ارزش ها در جهان هنر است. سامي در پايان 
گفت: اگر در هر نقطه اي از عالم، تهديدي عليه ما شكل بگيرد، به آن واكنش 

نشان خواهيم داد. 

سخنگوي شوراي نگهبان:
قانونگذاري زیاد 

عامل  برتري یك مجلس نیست
س�خنگوي ش�وراي نگهب�ان ب�ا بي�ان اينك�ه ت�ورم قواني�ن 
ام�ر ممدوح�ي نيس�ت، بي�ان داش�ت: انباش�ت قان�ون و 
قانونگ�ذاري زي�اد وج�ه تماي�ز و برت�ري ي�ك مجلس نيس�ت. 
به گزارش ايرنا، هادي طحان نظيف روز گذشته در نشست فراكسيون گام 
دوم مجلس شوراي اسامي در سخناني گفت: در حوزه حقوق مجلس را به 
دو وظيفه قانونگذاري و نظارت مي شناسيم و براي قضاوت درست در مورد 

عملكرد مجالس بايد اقدامات مجالس در اين دو حوزه بررسي شوند. 
در حوزه قانونگذاري انباشت قانونگذاري زياد است كه وجه تمايز و برتري 
محسوب نمي شود و تورم قوانين امر ممدوحي نيست. بلكه گاهي اوقات 
قانونگذاري بيشتر سبب ابهام و تعارض بيشتر مي شود و جامعه هدف به 
دليل مواجه شدن با ابهام متوقف مي شوند. بر همين اساس ما حقوقي ها  
هيچ گاه نمي گوييم كه مجلسي كه قانونگذاري بيش��تري انجام داده، 
مجلس موفقي بوده است .  عضو حقوقدان و سخنگوي شوراي نگهبان 
يادآور ش��د: برخي قوانين پيش از اين تكرار ش��ده و با تصويب دوباره و 
تأكيد و تكرار آن قانون، به اجرا ختم نخواهد شد و بايد در اين حوزه آسيب 
شناسي شود و بهتر است نمايندگان ابتدا قوانين قبل را مطالعه كنند يا 

اينكه آسيب شناسي شود كه اجرا يا قانون مشكلي وجود داشته است. 
 

چرا فكر مي کنید شبیه  اپوزیسیون نیستید؟!
   ادامه از صفحه يك 

به استدلال  هاي اين نامه قسم! اگر اين نامه را به عريضه نويسان پشت ديوار 
 دادگستري يا به يك فعال پريشان احوال توييتري مي دادند، چيز بهتري 

از آب درمي آورد. 
در همين نامه در يك خط به دبير و فقيهان شوراي نگهبان مي گويد كه 
شما صاحيت تأييد يا عدم تأييد ما را نداريد، چون خودتان در انتخابات 
قبلي و اين انتخابات كه ما مي خواس��تيم در آن ش��ركت كنيم،  رقيب 
ما بوده ايد و در خط بعدي از آنان مي پرس��د كه »ش��ما كه نامزدها را به 
عدم ش��ناخت مردم متهم مي كنيد، چند بار و در كدام انتخابات رقابتي 
خود را در معرض رأي ملت قرار داده اي��د؟« اين همه مغالطه فقط يك 
دليل مي تواند داشته باشد كه يا هر پاراگراف اين نامه را يك بنده خدايي 
نوشته است و فرد ديگري هم فقط آنها را به هم چسبانده، يا اينكه كسي 
دچار فراموشي كوتاه مدت بوده و بعد از نوشتن هر خط، خط قبلي را به 

كلي از ياد می برده است!
در اين همه هجمه به شوراي نگهبان، اصولاً از آن جمله معروف امام كه 
»هركس به شوراي نگهبان گفت كذا،  مفسد اس��ت« بهره اي نمي برم 
زيرا اس��تدلال عقلي به اندازه كافي موجود است و آن استنادات هم كار 

ما نيست. 
نامه آقاي روحاني آن قدر بلند و با مضامين تكراري نوشته شده كه شائبه 
»چند نگارنده« كم حافظه را تقويت مي كند و شايد تنها حسن اين نامه 
همين باشد كه اين نسل توييتري حوصله اين بافته ها را ندارد ولي مي توان 
ديد كه سرتاسر نامه به همين تناقضات و مغالطات گرفتار است. به ويژه 
اينكه آقاي روحاني مدعي شده است كه »اين دفاعيه  شخصي من نيست، 
دفاع از جمهوريت است« و بعد در سرتاسر نامه، جمهوريت را با خاك يكي 
كرده و مانند وليعهدي كه از ميراث بري قدرت باز مانده است،  يك سره از 
خود و سوابقش و اينكه كه بوده و چه كرده سخن گفته ولي بازهم مي گويد 

اين نامه دفاع شخصي نيست!
بر اهل نظر معلوم است كه عصبانيت آقاي روحاني از چيست. وقتي كسي 
مقدمات امري را از جمله تأسيس حوزه و درس خارج و ايجاد نهاد حفظ 
آثار و ارزش ها فراهم مي كند و چندين بار هم در نوشته ها و گفته هايش 
يادآور مي شود كه »اين دوره از خبرگان رهبري سرنوشت ساز است«، و 
 بعد يك باره مانعي بر سر راه می بيند، عصبانيت طبيعي است. و اين تنها 

نقطه طبيعي اين نامه نگاري است!

بعض�اً موضوع�ات و مقولات�ي در س�طح 
جامع�ه مط�رح مي ش�وند ك�ه اذه�ان مردم 
را مش�غول مي س�ازند، در اينج�ا مس�ئولان 
چارچ�وب  در  باي�د  قضاي�ي  ذي رب�ط 
تعيين ش�ده در قانون، ب�راي م�ردم در مورد 
آن موضوع�ات و مق�ولات روش�نگري كنند. 
به گزارش مركز رسانه قوه قضائيه، حجت الاسام 
محس��ني اژه اي ط��ي س��خناني در نشس��ت 
شوراي عالي قوه قضائيه، گفت: بعضاً موضوعات و 
مقولاتي در سطح جامعه مطرح مي شوند كه اذهان 
مردم را مش��غول مي س��ازند. در اينجا مسئولان 
ذي ربط قضايي بايد در چهارچوب تعيين ش��ده 
در قانون، براي مردم درخص��وص آن موضوعات 
و مقولات روش��نگري كنند. گاه��ي درخصوص 
همان موضوعي كه ذهن مردم را مش��غول كرده 
است، هنوز پرونده اي تشكيل نشده و هنوز اساساً 
موضوع به دستگاه قضايي ارجاع نشده است. خب، 
مس��ئول قضايي مربوطه، در همين حد به مردم 

اطاع رساني كند. 
 قاضي القض��ات تصريح ك��رد: گاه��ي پرونده اي 

قضايي درخصوص موضوعي ك��ه اذهان مردم را 
درگير كرده است تشكيل مي شود. طبيعتاً وقتي 
اين پرونده در مرحله تحقيقات مقدماتي اس��ت 
به طور كلي تا قبل از صدور حك��م قطعي، ما در 
مورد اعام برخ��ي جزئيات پرون��ده منع قانوني 
داريم، اما قانون اين اجازه را به ما داده كه »فرايند 
رسيدگي« را براي مردم تبيين كنيم، يعني بدون 
ذكر مشخصات طرفين پرونده، براي مردم بگوييم 
كه چنين پرونده اي تشكيل ش��ده و از افرادي در 
اين رابطه به عنوان مطلع يا متهم يا شاكي توضيح 
خواسته شده است. گاهي حتي وقتي پرونده در 
مرحله دادسرا اس��ت نيز اين اجازه را داريم كه در 
چهارچوب قانون، براي مردم روشنگري كنيم. در 
چنين مواردي، چنانچه تا زمان صدور حكم قطعي 
صبر كنيم و پ��س از آن بخواهيم به روش��نگري 
درخصوص پرونده بپردازيم، ممكن اس��ت زمان 
زيادي صرف ش��ود و آن اعداد و ارقام غيرواقعي 
در اذهان مردم تثبيت شود و خداي ناكرده زمينه 

بدبيني آنان فراهم گردد. 
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كنم كه عاوه بر اطاع رساني مرحله به مرحله و 
روشنگري براي مردم پيرامون پرونده هاي مهم كه 
اذهان آنان را درگير كرده است، موضوع با اهميت 
ديگر آن است كه به اين پرونده ها هرچه سريع تر 
رسيدگي شود، اغلب اين پرونده ها در دادگستري 
تهران، رسيدگي مي ش��وند، در اين خصوص نياز 
اس��ت كه از جهات مختلف به قض��ات اين قبيل 
پرونده ها كمك و ياري شود. براي نمونه، پرونده 
»فولاد مباركه« خيلي زمان برده اس��ت. ممكن 
اس��ت آن چيزي كه در ذهن مردم رسوب كرده با 
حكمي كه بعد ها در قبال اين پرونده صادر مي شود، 
برطرف نشود، بنابراين تسريع در رسيدگي هاي 
متقن به اي��ن قبيل پرونده ها كه اذه��ان مردم را 

درگير كرده اند، امري بسيار لازم و واجب است. 
رئيس دس��تگاه قض��ا با ذك��ر نمونه ديگ��ري از 
پرونده هاي مهم كه اذهان مردم را درگير كرده اند، 
به پرونده »چاي دبش« اشاره كرد و گفت: پرونده 
چاي دبش، پرونده اي اس��ت كه ذه��ن مردم را 
مش��غول كرده اس��ت. عدد و رقم مطرح در اين 
پرونده، عدد و رقم بزرگي است و نكته مهم آنكه، 

در زمان كوتاهي اين قضيه رخ داده اس��ت، بدين 
معنا كه از سال ۹۷ و ۹۸ شروع شده و يك عدد و 
رقم كم، مرتب زياد شده است و در طول يك سال، 
عمده  اين قضيه رخ داده است. خُب بايد سريع تر 
در قبال اين پرونده در اين حد روشنگري شود كه 
چه بخشي از آن جرم است چه بخشي از آن جرم 
نيست و چه بخشي از آن تخلف است. همچنين 
چنانچه افرادي در دوره ها و احياناً وزارتخانه هاي 
مختلف در اين قضيه دست داشتند، بايد موضوع 

آن، روشن و تبيين شود. 
رئيس عدليه افزود: پرونده هايي نظير پرونده چاي 
دبش را نمي توانيم عادي تلقي كنيم و في المثل دو 
سال منتظر بمانيم كه تعيين تكليف نهايي شوند و 
پس از آن، به روشنگري و اطاع رساني بپردازيم. 
در غيراين صورت، چنانچ��ه منتظر صدور حكم 
نهايي و تعيين تكليف پرونده پ��س از اعتراض و 
بررسي مرجع تجديدنظر بمانيم، ممكن است دو 
سال زمان ببرد و آنگاه است كه به سبب طولاني 
شدن، ما متضرر مي ش��ويم و خداي ناكرده مردم 

بدبين مي شوند. 
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